
MØDEREFERAT 

Bestyrelse 

  

Poul Dahl, januar 2022   Side 1 af 3 

Emne: Samråd Grindsted & Uggerhalne 

Bestyrelsesmøde 

Møde nr.: 1, 2022 

   

Sted: Borgerhuset i Grindsted 

Dato: 19. januar Tidsrum: 19 – 21  

Deltagere: Bendt Grønborg, Ole Schwarz, Ellen Høgh, Hanne Larsen, Leif Köhne, Ole Peter Jakobsen, Villy Aagaard  

Nielsen, Lasse Breddam & Poul Dahl  

Fraværende: Afbud fra Jens Jørn Pedersen 

Indkalder:  Ole Schwarz Mødeleder: Vill Villy Aagaard Referent:  Poul Dahl 

Referat til: Mødedeltagerne og hammernyt.dk 

Næste møde: Onsdag den 16. marts  

Formål: Når dagsordenen er gennemgået, har det samlede Samråd overblik over dets forskellige aktiviteter, har 

sikret fremdrift i projekter, konkluderet og truffet beslutninger.     

Udsendt & udleveret 

materiale: 

- Referat fra Bestyrelsesmøde den 16. oktober 2021 

- Alle har gennemset hammernyt.dk for fejl, mangler og muligheder. 

Pkt. Resultater / aftaler / konklusioner Ansvarlig 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

Alle 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 16. oktober 2021 

Referat godkendt 

Alle 

3. Tilbagemelding fra de 6 udvalg + fra LAK & ”Projekt Hammer Bakker”  

- Cykelsti 

   Nyeste udvikling 

   Peter Sønderlund (PS) er blevet spurgt, om status på eventuel 2-1 vej med parkeringsforbud fra Byskilt  

   ved Tranevej frem til svinget ved skolen.  

   PS har oplyst, at Aalborg Kommunes trafikudvalg ikke er positiv over for 2-1 veje. Uforståeligt. 

   Bendt omtalte problemer ved rundkørsel nord. 

   Bendt vil indkalde cykelstiudvalget for at drøfte, hvad vi kan gøre for at fremme vore ønsker i begge sager.   

- Byudvikling  

   - Udstykning i Grindsted og Uggerhalne, hvad er status?  

     I lyset af Aalborg Kommunes problemer med de såkaldte udbygningsaftaler over for grundejere om med- 

     finansiering af infrastruktur i forbindelse med lokalplaner. Sagskomplekset har sat Klaus Karlsens  

     lokalplanforslag i bero. Skulle have været godkendt i efteråret 2021, så byggeriet kan begynde i 2022. 

     Det er oplyst, at Klaus den 1. februar har et møde med den nye rådmand på området Jan Nymark Thaysen. 

   - Mosen 

      Stien bliver ”godt brugt”. Positivt at N.P. Andersen, Siverholm sørger for at bekæmpe bjørneklo på sine 

     områder. Villy anbefalede, at OP bruger gasbrænder lige efter, at de er slået.   

     SparNord Fonden sponserede for 15 år siden traktor til græsklipning. Den er udtjent. Lasse anbefalede at  

     søge Aalborg Kommunes kviklån. Lasse vil bistå med ansøgning. 

 - Det Grønne Hold  

     Er i vinterhi. 

 - Årets byggeri 2021  

    Vi (Poul) annoncerer på hjemmeside og FB. Resultat Offentliggøres på generalforsamlingen til maj. 
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    - Kunst- & Kultur 

       Musikaften med Pretenders udsat, gennemføres senere. Den 11. marts optræder De Galvaniserede Løver i  

       Borger- og Kulturhuset. Andre arrangementer i 2022 aftales på møde den 14. februar 

  - Ungeudvalg 

    Intet nyt herfra. 

   - Lokalhistorie 

    Bogen FØR og NU. Forretninger, huse og gårde i Grindsted, Kinnerup og Uggerhalne – i foto og tekst. er ved  

    at være udsolgt. Mindre end ½ snes bøger tilbage. Salget af bogen har medført mange nye kontaktpersoner,  

    som har givet fotografier, materialer og stof til nye lokalhistoriske artikler.  

    To artikler om Grindsted og Torndal bragt i Horsens-Hammer Årbog 2021 lægges på hammernyt.dk 

 - Hjemmeside 

    Det lave aktivitetsniveau i lokalsamfundet afspejles på hjemmesiden.  

  - LAK 

    Intet herfra. 

   - Projekt Vandtårn 

    Der er doneret i alt 2,2 mio. Der mangler 500.000 kr. som skal søges hos Aalborg Kommune. 

Villy 
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4.  PR 

 - Deltagere 

- Opgaver 

  Velkomstbrev til nytilflyttere udleveres til nye borgere. Borgerforeningen, GIF, FDF, Kirken og KBHB har givet  

   tilsagn om at deltage i PR-udvalget. Ærgerligt at det ikke har været muligt at afholde møde siden sidste  

   bestyrelsesmøde. 

   PR er sammen med KBHB involveret i møder for nye borgere – positive tilbagemeldinger. 

Ole S  

 

 

 

 

 

& Lasse 

5. Mål og Visioner 

Lisbeth Machholm fra Aalborg Kommune har lovet at være ordstyrer/facilitator ved mødet, som skal være et 

borgermøde. 

Der blev nedsat en gruppe bestående af Bendt, Ole S, Leif og Poul til at forberede mødet. De mødes onsdag 

den 9. februar kl. 16 hos Ole S. 

Ole S 

6. Skoleudvalg – status 

På grund af Corvid-19-restriktioner har der ikke været afholdt møder. 

Ellen og Ole kontakter skolelederen for at få gang i møderne igen. 

Hanne indgår i udvalget. 

Forslag til skoleleder og skolebestyrelse, at gammelt skur ved Kultur- og Borgerhuset bliver fjernet, samt at 

Samrådet vil være behjælpelig med ansøgning om nyt skur ved legepladsen. 

Der er oplysning om, at der er mange børn i børnehaven. Statistik udbedes. 

Lasse opfordrede til at sikre omtale i Vodskov Avis om den glade nyhed. Ellen tog opgaven.  

Ellen og 

 Ole S 

 

 

7. Status på økonomi 

 Jens Jørn har sendt økonomioversigt.  

Jens Jørn 

8. Generalforsamling 2021 

Der var tilfredshed med afviklingen af generalforsamlingen, herunder også Svend Klitgaard Lassens foredrag 

om Hammer Bakker og den efterfølgende debat. 

Vi fik en fin omtale i Vodskov Avis. 

Generalforsamling 2022 aftaltes til onsdag den 18. maj. Lasse forsøger at skaffe en taler, politiker el. lokalhisto-

riker. 

Alle 

 

 

 

Lasse 

9. Status på Antennesagen 

Der er indsendt klager over placeringen tæt ved Kultur- og Borgerhuset. 

Lasse 
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10. Nyt fra Borgerforeningen  

- Juleløb/gåtur på den gamle banesti i december er udskudt til marts – årsag Covid-19 

- Fastelavnsfest den 27. februar 

- Der blev ikke opkrævet kontingent i 2021; kontingent for 2022 vil blive opkrævet. Der er behov for to  

   indsamlere – de øvrige har takket ja.  

Ole Peter 

11. Landsbyklyngen 

- Ny bålhytte ved shelterplads ved Brødland etableres i 2022 

- Cykelsti mellem Vodskov og Vestbjerg anlægges i 2022 

- Der arbejdes herudover med:   

    - Langholtstien 

    - Bedre sikring af cyklister langs Hammervej 

    - På hjemmesiden at synliggøre områdets virksomheder: https://www.rundtomhammerbakker.dk/. 

Lasse 

12. Eventuelt 

- Julefrokost bliver til sommerfrokost den 17. juni – nærmere aftales på næste bestyrelsesmøde i marts.      

- Landdistriktsudvalg: Lasse blev valgt. Rune fra Langholt ligeså. Keld Schultz fra Vestbjerg blev suppleant. 

- Principper og retningslinjer for Samråd blev kort drøftet. Der var enighed om, at de nye retningslinjer er et 

   godt udgangspunkt for det fremtidige samarbejde. Der er dog en vis usikkerhed over for, om forvaltningerne 

   kan leve op til retningslinjen om at høre samrådene når nye kommunale aktiviteter i lokalområdet plan- 

   lægges   

- Forskelligt fra Ole Peter: Ny ”madpakkehus” på Værestedet. OP og Ole S. sender oplæg til ansøgning om  

   økonomisk støtte til Lasse, som udarbejder ansøgningen til AK. 

 

Alle 

Ole S. 

Alle 

 

 

 

Ole Peter & 

Ole S  

13. Næste møde:  

Onsdag den 16. marts kl. 19 i Huset.  

Lasse bestiller Huset. 

Alle 

Lasse 

 

 

https://www.rundtomhammerbakker.dk/

